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مدیر عامل شرکت برق منطقه ای گیلان :
پیشرفت23 درصدی پست 20/63 كیلوولت ضیابر

پســت 20/63 کیلوولت ضیابر در ســال 
1401وارد مدار می شود.

»بهمن داراب زاده« مدیر عامل شرکت برق منطقه ای 
گیلان گفت: پست 20/63 کیلوولت ضیابر با پیشرفت 
فیزیکی 23.2درصدی، با ظرفیت30 مگاولت آمپر با هدف 
تامین برق مطمئن و پایدار مناطق شهری و واحدهای 
صنعتی واقع در شهر ضیابر و نواحی اطراف آن، در صورت 
تامین به موقع نقدینگی در  سال 1401 آماده بهره برداری 

خواهد بود.وی افزود: این پســت در فاز اول دارای دو دستگاه ترانسفورماتور به صورت بانک با 
مجموع قدرت 30 مگاولت آمپر )15*2 مگاولت آمپر( در سطح ولتاژ 63 کیلوولت و یک فیدر 
ورودی 20 کیلوولت و 4 فیدر خروجی 20 کیلوولت می باشد.گفتنی است که سیستم کنترلی این 
پست از نوع معمولی می باشد و برای احداث آن اعتباری معادل 320 میلیارد ریال هزینه خواهد 
شد. شایان ذکر است که مراسم کلنگ زنی این پروژه با حضور مقامات کشوری و استانی در تاریخ 

بیست خرداد امسال برگزار شده بود.

رئیس گروه سیستم های مکانی آبفای استان اصفهان اعلام کرد؛
دسترسی به 77 درصد اطلاعات مکانی و توصیفی 

شبکه توزیع آب استان اصفهان در سامانه نجما
در حال حاضر اطلاعات مکانی و توصیفی 77 درصد از17 هزار و 267 کیلومتر 
طول  شبکه توزیع آب شهرها و روستاهای استان اصفهان، در سامانه نجما  

قرار دارد.
رئیس گروه سیستم های مکانی شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان در خصوص عملکرد 
سامانه نجما WEB GIS(( گفت: نمایش، ثبت، ویرایش اطلاعات مکانی و توصیفی عوارض 
و تاسیسات آبفا و قابلیت اندازه گیری سطوح، مسافت ها و تعیین اطلاعات مکانی نقاط از طریق 
این سامانه در دسترس است.شهرزاد داورپناه اعلام کرد: هم اکنون 100 درصد اطلاعات مکانی و 
توصیفی چاه ها، 100 درصد مخازن آب، 95 درصد ایستگاه گندزدایی و  ایستگاه پمپاژ آب، بیش 
از 90 درصد فشار شکن ها و شیر آتش نشانی ، بیش از 80 درصد کنتورهای حجمی  و نزدیک به 
80 درصد دستگاه های دبی سنج در سامانه نجما  وجود دارد.وی قدرت تجزیه، تحلیل و گزارش 
گیری را از جمله مهم ترین ویژگی های اصلی سیستم های GIS دانست و تصریح کرد: به 
کارگیری این سیستم، منجر به افزایش بهرهوری و تصمیم گیری بهینه در تاسیسات می شود.
داورپناه در خصوص دیگر مزایای استفاده از سیستم  GIS گفت: مکان یابی برای  نصب کلیه 
تاسیسات آبفا مانند ایستگاه های پایش فشار و شیرهای آتش نشانی و غیره، دسترسی و بازیابی 
سریع اطلاعات به منظور اخذ تصمیم در بحران ها با نقشه های تهیه شده، مکان مند نمودن 
پیمایش و مرئی سازی  شیرآلات شبکه آب ، تحلیل حوادث در شبکه توزیع آب و ارائه راهکارهای 
پیشگیری، دسترسی و بازیابی سریع اطلاعات به منظور اخذ تصمیم در بحران ها، اخذ تصمیم 
درارزیابی به منظور فروش انشــعابات با بررسی توزیع مکانی شبکه و مشترکین، برنامه ریزی 
عملیات بهره برداری )شست و شو، سم پاشی، مرئی سازی، تعویض و ... ( از دیگر قابلیت های 
این سیستم است. رئیس گروه سیستم های مکانی شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان به 
برنامه های پیش رو در سامانه نجما اشاره کرد و گفت: تکمیل GIS شبکه آب شهری استان و 
تکمیل GIS مشترکین شهری تا سال 1401، تکمیل GIS شبکه فاضلاب شهری استان و 

تکمیل GIS شبکه آب 300 روستا تا سال 1402 از مهم ترین برنامه ها درسامانه نجما است .

  بکارگیریGISدر صنعت آب و فاضلاب
 استان ضروری است

مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب استان بر بکارگیری GIS در صنعت آب و 
فاضلاب استان تاکید نمود.

دکتر نوراله تیموری با اشاره به اهمیت کاربرد سیستم  های اطلاعات مکانی )GIS( در صنعت 
آب و فاضلاب گفت: امروزه، فناوری سیســتم اطلاعات مکانی )GIS(یکی از پرکاربردترین 
دانش ها در مهندسی آب و فاضلاب است که به عنوان بستری برای ذخیره، نگهداری، مدیریت 
و تجزیه وتحلیل اطلاعات مکانی است.وی افزود: GIS یک پایگاه داده مکانی برای شناسایی 
و دستیابی به اطلاعات مربوط به شبکه توزیع و خطوط انتقال آب، شبکه جمع آوری و انتقال 
فاضلاب، تصفیه خانه ها، ایســتگاه های پمپاژ، خدمات دهی بهتر در این حوزه و بروز نمودن 
اطلاعات موجود و نیز در برنامه های کاربردی طراحی، اجرا و بهره برداری از این تاسیســات 
است.وی با اشاره به برخی کاربردهای نوین GIS در این صنعت آب و فاضلاب تصریح کرد:  
مباحث حقوقی، مدیریت بر تخصیص منابع انســانی، ایجاد سیستم های مدیریت، اطلاعات 
پشتیبانی مشترکین در نصب انشعاب، تغییرات کاربری، تعیین تعداد واحدها، تفکیک املاک، 
تغییر نام و بهینه سازی مسیرهای قرائت کنتور، کوتاه سازی زمان قرائت، تجزیه و تحلیل شبکه 
برای تنظیم آب ورودی و جلوگیری از قطعی آب، آمادگی در برابر حوادث و برنامه ریزی برای 
عکس العمل سریع مدیریت تجهیزات و تاسیسات، تعمیر و نگهداری خطوط انتقال و شبکه ها 
برخی از کاربردهای نوین GISدر این حوزه است.مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب استان تاکید 
نمود: این موضوع در عین اینکه بسیار ضروری است اما مستلزم داشتن دانش، مهارت و مبانی لازم 
خاص خود است. وی با اشاره به اینکه مراحل اجرای طرح پایلوت استقرار سیستم های اطلاعات 
مکانی )GIS( در شهرستان چرداول  با پیشرفت قابل قبولی در حال اجرا است اظهار داشت:  
خوشبختانه برنامه هدفگذاری شده برای استقرار سامانه GIS در شهرستان چرداول و روستاهای 
منطقه تقریبا کامل و در اکثر شهرستان های استان در حال انجام و پیگیری می باشد.دکتر تیموری 
خاطرنشان ساخت:  شرکت آب و فاضلاب استان ایلام، از یک سال قبل با انجام عملیات های 
مقدماتی و ایجاد زیرساخت های مناسب با توجه به رهنمون ها، دستورالعمل ها و استانداردهای 
ابلاغی از طرف شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور، اقدام به عقد قرارداد با شرکت پیمانکاری 

و نصب و راه اندازی سامانه تحت وب GIS )WEB GIS( نموده است.

مدیرعامل شرکت پخش فرآورده های نفتی منطقه کرمانشاه خبرداد:

آمادگی تامین نفت سفید زمستانی آمادگی تامین نفت سفید زمستانی 4747 هزار خانوار در کرمانشاه هزار خانوار در کرمانشاه
کرمانشاه - الهه فرهادی : مدیرعامل شرکت 
پخش فرآورده های نفتی منطقه کرمانشاه از 
تامین سوخت زمستانی مورد نیاز 47 هزار 
خانوار مصرف کننده نفت سفید در استان خبر 
داد و گفت: مشکلی برای تامین کپسول گاز 

مایع مشترکین هم وجود ندارد.
فریدون یاســمی با اشــاره به وجود 47 هزار خانوار 
مشترک نفت سفید در استان کرمانشاه، گفت: سوخت 
مورد نیاز برای فصل سرمای این مشترکین تامین و بر 

روی کارت بانکی سرپرستان خانوار شارژ شده است.
مدیرعامل شــرکت پخش فرآورده های نفتی منطقه 
کرمانشاه ادامه داد: هم اکنون 400 فروشندگی فعال در 
مناطق مختلف استان داریم که خدمات را به مشترکین 
نفت ســفید حتی در دور افتاده ترین نقاط استان ارائه 

می دهند.
مدیرعامل شــرکت پخش فرآورده های نفتی منطقه 

کرمانشاه با بیان اینکه مشکلی برای تامین کپسول های 
گاز مایع نیز وجود ندارد، عنوان کرد: قیمت مصوب هر 
کپســول گاز برای کســانی که از طریق کارت بانکی 

سهمیه خود را دریافت می کنند، در نزدیکترین و دورترین 
نقطه استان 12 هزار و 600 تومان است.

یاسمی اظهار کرد: عدم استفاده از کارت بانکی از سوی 

برخی مشــترکین باعث می شود که مجبور به خرید از 
عاملان توزیع شــده و عاملان توزیع هم سوخت را با 

قیمت بالاتر به آنها بفروشند.
وی اضافه کرد: توصیه ما این اســت برای جلوگیری 
از چنین مشکلاتی و همچنین کاهش عرضه خارج از 
شبکه، حتما مشترکین از طریق کارت بانکی خود نسبت 

به دریافت سهمیه کپسول گاز مایع اقدام کنند.
مدیرعامل شــرکت پخش فرآورده های نفتی منطقه 
کرمانشاه با بیان اینکه برای تامین سوخت نیروگاه ها و 
صنایع بزرگ در روزهای سرد نیز تمهیداتی اندیشیده 

شده، افزود: در این بخش نیز کمبودی وجود ندارد.
مدیرعامل شــرکت پخش فرآورده های نفتی منطقه 
کرمانشاه در ادامه اشاره ای هم به مصرف فرآورده های 
نفتی در استان در نیمه اول امسال داشت و گفت: حدود 
یک میلیارد لیتر انواع فرآورده های نفتی در کرمانشــاه 
مصرف شده که کاهش سه درصدی متوسط مصرف 

تمامی فرآورده های نفتی را نسبت به مدت مشابه سال 
قبل نشان می دهد.

مدیر شرکت پخش فرآورده های نفتی منطقه کرمانشاه 
از مصرف 269 میلیون لیتر بنزین در نیمه نخست امسال 
در استان یاد کرد که نسبت به مدت مشابه سال گذشته 

یازده درصد افزایش داشته است.
یاسمی مصرف نفت سفید در استان در این مدت را  
16 میلیون و 834 هزار لیتر اعلام کرد که از مدت مشابه 
سال قبل 74 درصد کمتر بوده است.وی از کاهش شش 
درصدی مصرف نفت گاز استان در نیمه نخست امسال 
هم خبــر داد و اظهار کرد: در این مدت 418 میلیون و 

576 هزار لیتر نفت گاز در استان مصرف شد.
مدیر شرکت پخش فرآورده های نفتی استان کرمانشاه 
با بیان اینکه در نیمه اول امسال 280 میلیون و 310 هزار 
لیتر نفت کوره در کرمانشاه مصرف شده، تاکید کرد: در 

این بخش نیز کاهش 14 درصدی را داشتیم.

اخبار کوتاه 

همزمان با آغاز ماه های ســرد ســال و کاهــش دما، معاون 
بهره برداری و توسعه آب شرکت آب و فاضلاب استان قزوین 
نسبت به احتمال یخ زدگی لوله ها و کنتور های آب به مشترکین 

هشدار داد.
 به گزارش روابط عمومی، عین اله رمضانی با اعلام مطلب فوق اشاره کرد: 
احتمال ترکیدگی لوله های روباز و کنتورهای آب در سرمای شدید وجود دارد 
و لذا از مردم می خواهیم تا نســبت به اســتفاده از پوشش های مناسب برای 

عایق بندی کنتورها و لوله های روباز اقدام کنند.
وی تصریح کرد: عایق نمودن اطراف کنتور به وســیله پشم شیشه، گونی، 
موکت، البســه فرســوده و … در محفظه کنتور و عایق بندی لوله های آب 
در فضای باز ساختمان از جمله اقدام هایی است که شهروندان و روستانشینان 

می توانند در خصوص پیشگیری از یخ زدگی لوله ها و کنتورها انجام دهند.

معاون بهره برداری و توســعه آب آبفای استان قزوین در ادامه اضافه کرد: در 
زمان بروز یخ زدگی از انجام کارهایی همچون ریختن آب جوش بر روی کنتور 
و روشن کردن آتش در حوضچه کنتور جداً خودداری کرده و برای خارج نمودن 

کنتور از حالت انجماد از وسایلی همچون سشوار و بخار شو استفاده شود.
رمضانی ضمن اشاره به لزوم جلوگیری از باز گذاشتن شیر آب برای پیشگیری 
از یخ زدگی افزود: ترکیدگی کنتور ها علاوه بر وارد کردن خســارت و تخریب 
ساختمان، منجر به هدر روی حجم بسیار زیادی آب نیز می شود که جلوگیری از 

این امر به وسیله ی روش های بسیار ساده قابل پیشگیری می باشد.
معاون بهره برداری و توسعه آب شرکت آب و فاضلاب استان قزوین در پایان 
یاد آوری کرد: مرکز ارتباطات مردمی شــرکت آب و فاضلاب استان با شماره 
تماس 122 پاسخگوی سوال ها و راهنمایی همشهریان بوده و در روستاها نیز 

اهالی می توانند از خدمات آبدار روستای خود استفاده کنند.

شهردار بندر بوشــهر گفت: روند اجرای پروژه های 
زیرساختی عمران شهری در این بندر شتاب گرفته 
اســت و بزودی شهروندان تغییرات صورت گرفته را 

لمس خواهند کرد.
حسین حیدری در نشست با معتمدان محلات بوشهر افزود: رویکرد 
بازدید از پروژه های عمرانی نیز ســرزده و در برخی موارد نیز شبانه 
انجام می شود تا این برنامه منجر به زحمت برای معتمدان محلات 
نکند.وی بیان کرد: در راســتای شفافیت و صداقت با شهروندان 
هیچگاه قول و وعده ای به آنان نمی دهم که بخواهم روزی پیش 

آنها بدقول شویم.
شهردار بندر بوشهر ادامه داد: با این حال شهروندان بدانند مجموعه 
شــهرداری شبانه روز برای خدمت رسانی آستین همت بالا زده و 

تاکنون نیز کارهای ارزشمندی را انجام دادند.
حیدری یادآورشد: آغاز عملیات اجرایی احداث گذر سرتل- نیروگاه، 
بهسازی مسیر دسترسی به آرامستان، شتاب بخشی به روند رسیدگی 
به پرونده  های کمیسیون ماده 100، آسفالت شمار قابل توجهی از 
کوچه  های خاکی، افزایش روشنایی پارک  ها و معابر، برنامه ریزی 
برای احداث پلاژ بانون در پارک لیان تنها گوشه ای از خدمات انجام 

شده طی این چند هفته گذشته است.وی ادامه داد: تعمیر و بهسازی 
چندین سرویس بهداشتی و راه اندازی سایر سرویس ها تا 2 ماه آینده 
و انتخاب پیمانکار برای جمع آوری سگ های ولگرد به عنوان یکی 

از مطالبات جدی شهروندان بزودی اجرایی خواهد شد. 
 شهردار بندر بوشهر اضافه کرد: در موضوع مخزن های زباله نیز 
برخی از مخزن  های فرسوده تعویض شده و برای سایر مخزن ها 
فرسوده نیز اعتبار مورد نیاز برای خرید 500 مخزن جدید اختصاص 
یافته اســت. حیدری ادامه داد: ســاماندهی بازار ماهی فروشان با 
اســتفاده از ظرفیت شهروندان و شیلات، ســاماندهی حفاری با 
مشارکت دستگاه های حفار و رسیدگی به ساخت وسازهای غیرمجاز 
از اولویت های مهم شــهرداری اســت که در این زمینه کارهای 
ارزشمندی انجام شده است.وی تصریح کرد: در مقطع کنونی اجرای 
پروژه های نیمه تمام در اولویت اصلی شورا و شهرداری بندر بوشهر 

است و در این راستا از هیچ تلاشی دریغ نخواهد شد.
شــهردار بندر بوشهر با اشاره به مدیریت دستورات استاندار برای 
تسریع در پروژه ها خاطرنشان کرد: با پیگیری های در دست اجرا امید 
می رود تحول چشمگیری در همه عرصه مدیریت و مبلمان شهری 

و ساماندهی حاشیه شهر ایجاد شود.

مهندس محمدرضا ســبطی در برنامه زنده »مردم و 
مسئولان« رادیو گلستان به ســوالات مجری برنامه 
پاسخ داد.سبطی ابتدا به تشریح مهمترین اولویت ها و 
برنامه های کوتاه مدت شهرداری پرداخت و بر ضرورت 
توجه به مطالبات و نیازمندی های شــهروندان تاکید 
کرد.وی، جلب رضایت شهروندان را مهمترین اولویت 
مدیریت شهری جدید دانست و گفت: رفع مشکلات 
و ساماندهی خدمات شــهری یک ضرورت است و ما 
بازدیدهای میدانی روزانه را به همین منظور در دستور 

کار قرار داده ایم.
شهردار گرگان در خصوص توجه به محلات بیان داشت: زیباسازی، 
نظافت و پاکســازی محلات هرچند نســبت به شهرهای دیگر از 
وضعیت مناسب تری برخوردار اســت اما در این حوزه نیازمند ارتقا 
هستیم.مهندس سبطی به میزان اهمیت شاخص های مختلف اشاره 
و اظهار کرد: بر اساس پایش نظرسنجی انجام شده، موضوع نظافت و 
زیباسازی محلات دارای 83 درصد و راه اندازی پارک کودک دارای 
72 درصد اهمیت هســتند که ما به همان اندازه در بودجه لحاظ می 
کنیم.وی در خصوص مهمترین پروژه های نیمه تمام گفت: پروژه 

شهربازی هم اکنون 33 درصد پیشرفت فیزیکی داشته و انتظار داریم 
تا پایان سال به پیشرفت 40 درصدی برسد.شهردار گرگان در ادامه بیان 
کرد: پروژه تله کابین نیز مانند بسکتبال دارای خاستگاه اجتماعی است و 
پیگیر رفع مشکلات آن هستیم.محمدرضا سبطی در خصوص توسعه 
فرهنگی محلات اظهار داشت: نسبت به خانه های فرهنگ رویکرد 
تازه ای داریم و با استفاده از ظرفیت خانه های فرهنگ و مساجد قرارگاه 
مردمی توسعه محلات را راه اندازی خواهیم کرد.سبطی در پایان گفت: 
پروژه شهر هوشمند را در حوزه شهرسازی آغاز کرده ایم و در آینده ای 
نزدیک شهروندان گرگانی بدون نیاز به حضور فیزیکی در شهرداری و 

از طریق اپلیکیشن امورات خود را پیگیری نمایند.
در راستای افزایش رضایتمندی شهروندان گرگانی از کیفیت و سرعت 
خدمات، خدمت رسانی در مباحث حقوقی و ملکی با شتاب بیشتری 
پیش خواهد رفت.مهندس سبطی شهردار گرگان در رویکرد جدید 
مدیریت شهری »پیشــخوان خدمت« را راه اندازی نموده است؛ به 
این صورت که آقای شــهردار ساعت 6 صبح روزهای سه شنبه هر 
هفته به اتفاق مدیران مربوطه در مناطق سه گانه حاضر می شوند و از 
نزدیک در جریان موضوعات و مشکلات حقوقی و ملکی شهروندان 

قرار می گیرند.

اراک-قهیه ای-۵۵ هزار هکتار از اراضی کشاورزی شهرستان 
فراهان سال زراعی جاری زیر کشت محصولات پاییزه رفت.

مدیر جهادکشــاورزی شهرســتان فراهان گفت : 55 هزار هکتار از اراضی 
کشاورزی این شهرستان سال زراعی جاری زیر کشت پاییزه انواع محصولات 

شامل گندم ، حبوبات و جو دیم و آبی رفت.
ولی الله یارمحمدی افزود: این شهرستان با 37 هزار و 500 هکتار اراضی زیر 
کشت گندم دیم، پنج هزار هکتار حبوبات دیم و پنج هزار هکتار جو دیم رتبه اول 

تولید محصولات دیم در استان مرکزی را دارد.
وی با بیان اینکه سالانه 2 هزار و 500 هکتارگندم آبی و پنج هزار هکتار جو آبی 
در این شهرستان کشت می شود بیان کرد:  از 23 هزار هکتار اراضی کشت آبی 
فراهان تاکنون در یک هزار و 958 هکتار آن طرح سیستم های آبیاری نوین اجرا 

شده و تا پایان سال 137 هکتار نیز به این سطح افزوده می شود.

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان فراهان اظهار داشت: نظام آبیاری حاکم بر 
اراضی کشــاورزی این شهرستان با استفاده از منابع آبی چشمه و قنات انجام 
می شــود و کوچک بودن اراضی کشاورزان مانع از اجرای سیستم های آبیاری 
بارانی است. یارمحمدی گفت: 265 تن بذور اصلاح شده مناسب و مرغوب سال 

زراعی جاری در راستای مقابله با خشکسالی بین کشاورزان توزیع شده است.
مدیر جهادکشاورزی شهرستان فراهان عنوان کرد: استفاده از بذور اصلاح شده 
و مقاوم به خشکی ، بهره گیری از کود های آلی و پتاسه، جانمایی مناسب بذر 
و رعایت عمق جایگاه کشت، استفاده از سیستم های مکانیزاسیون و کشاورزی 
حفاظتی، بهره گیری از نباتات علوفه ای دیم در تناوب با غلات، رعایت آیش و 
تناوب، اســتفاده از ارقام پربازده وکم آب بر در اراضی مرغوب و کشت گیاهان 
دارویی در اراضی کم بازده از اقدامات مدیریت جهاد کشــاورزی درسال جاری 

است.

هشدار یخ زدگی کنتورهای آب در فصل سرما و یخبندان

 زیباسازی و نظافت محلات سطح شهر در اولویت قرار دارندشتاب بخشی به روند اجرای پروژهای شهرداری بندر بوشهر

کشت پاییزه در ۵۵ هزار هکتار از اراضی کشاورزی فراهان
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نهادینه کردن نحوه صحیح مصرف اولین اقدام در راستای صرفه جویی در مصرف منابع آبی است
دکتر اعلایی استاندار جدید قزوین عنوان داشت: 
اولین اقدام در راستای صرفه جویی در مصرف آب 

نهادینه کردن نحوه صحیح مصرف است.
به گزارش روابط عمومی شرکت آب منطقه ای قزوین مدیران 
ارشــد صنعت آب و برق استان ضمن دیدار و گفتگو با استاندار 
جدید این استان گزارشی از وضعیت منابع آب و انرژی در استان 

ارائه کردند.
دکتر اعلایی اســتاندار جدید استان در این نشست با اشاره به 
نحوه مصرف آب در استان اظهار داشت: اولین اقدام در راستای 
صرفه جویی در مصرف آب نهادینه کردن نحوه صحیح مصرف 
است که این مهم باید از طریق فرهنگ سازی و اطلاع رسانی و با 
همکاری شرکت آب منطقه ای قزوین و سازمان جهاد کشاورزی 
صورت پذیرد چرا که اگر در این خصوص اقدام مناسبی صورت 

نگیرد در آینده ای نه چندان دور با چالش بزرگی در بحث تامین 
آب در استان مواجه خواهیم بود. مهندس ملکی رئیس شورای 
هماهنگی مدیران صنعت آب و برق استان نیز در این جلسه با 
اشاره به اهداف تشکیل این شورا عنوان داشت: این شورا با هدف 
انسجام بیشتر در بین مدیران صنعت آب و برق و همچنین انجام 
اقدامات مشترک در راستای خدمت رسانی به مردم تشکیل شده 
و همواره در تلاش بوده تا مشــکلات و چالش های موجود در 
حوزه آب و برق را با همکاری و همفکری همه شرکت های تابعه 

وزارت نیرو در استان حل و فصل نماید.
مهندس ملکی مدیر عامل شــرکت آب منطقه ای در ادامه با 
ارائه گزارشی از روند پروژه های در دست اجرا توسط این شرکت 
گفت: مطالعات پروژه های بزرگ و زیربنایی در حوزه آب در استان 
در دهه هشتاد شروع و در اواسط دهه نود این مطالعات وارد فاز 

اجرایی شدند که در آن زمان به دلیل تحریم ها و شرایط اقتصادی 
حاکم بر جامعه پروژه ها از روند اجرایی مناسبی برخوردار نبودند اما 
در سال گذشته با پیگیری های بعمل آمده توانستیم اعتبارات بسیار 
مناسبی را برای پروژه های عمرانی شرکت جذب نماییم و با تزریق 
این اعتبارات به پروژه ها توانســتیم سد نهب را در سال گذشته 
آبگیری کرده و در حال حاضر نیز با فعال نمودن همه جبهه های 
کارهای باقیمانده این سد به دنبال آن هستیم تا بتوانیم در سال 
آینده سد نهب را که با هدف کنترل سیلاب های فصلی رودخانه 
خررود و تامین آب مورد نیاز 36800 هکتار از اراضی پایین دست 

در حال ساخت است، به بهره برداری کامل برسانیم.
مدیر عامل شرکت آب منطقه ای با اشاره به وضعیت آب شرب 
استان نیز عنوان داشت در حال حاضر تمام آب شرب استان از 
منابع آب زیرزمینی در حال تامین می باشد و ما با تعریف دو پروژه 

بسیار مهم و بزرگ به دنبال آن بودیم که این وابستگی را قطع و 
آب شرب را از منابع آب سطحی که هم پایدار بوده و هم دارای 
کیفیت مناسب تری می باشد تامین نماییم. وی افزود: یکی از این 
دو پروژه احداث سد بالاخانلو در منطقه جنوب استان می باشد که 
با هدف تامین آب شرب 5 شهر و 30 روستای استان با پیشرفت 
70 درصدی بر روی رودخانه حاجی عرب در حال احداث است 
و پروژه دیگر نیز انتقال 60 میلیون متر مکعب آب از سد طالقان 
برای 15 شهر و 194 روستای استان است که فاز اول آن یعنی 
آبرسانی به شهر آبیک با پیشرفت حدود 85 درصد در حال اجرا 
می باشد و فقط 4 کیلومتراز لوله گذاری آن باقی مانده و مابقی 
پروژه که شــامل دیگر شهرها و روستاها می شود با مشارکت 

بخش خصوصی بزودی عملیاتی خواهد شد.
ملکی یادآورشــد: انتقال آب از ســد طالقان به استان بیش از 

2600 میلیــارد تومان هزینه دارد و برنــده نهایی فراخوان نیز 
مشخص شــده و در هفته های آینده امضای قرارداد با بخش 
خصوصی انجام خواهد شد و یکی از آرزوهای دیرین مردم منطقه 
محقق می گردد و با اجرای این پروژه قادر خواهیم بود نیاز آبی 
استان تا 25 سال آینده را تامین کنیم. وی همچنین اضافه کرد: 
این طرح با مشــوق هایی شامل واگذاری 5 میلیون مترمکعب 
سهم آب شرب، 25 میلیون مترمکعب پساب و سه مجوز احداث 
شهرک صنعتی، گلخانه و منطقه گردشگری در مدت سه سال 

توسط بخش خصوصی اجرا خواهد شد.
مدیر عامل شرکت آب منطقه ای در پایان ابراز امیدواری کرد که 
با حمایت های استاندار جدید ضمن تسریع در تکمیل طرح های 
بخش آب استان گام های موثری نیز در زمینه اشتغال، توسعه و 

آبادانی استان برداشته شود.

توسعه و کارآمدسازی شبکه کنشگران مردمی در محلات

خدمات محک به کودکان مبتلا به سرطان در سراسر کشور تعلق دارد

نشست مدیرکل سلامت شهرداری تهران با شهرداری منطقه 12:

مؤسسه خیریه محک گزارش می دهد:

شهردار منطقه 12 از برگزاری نشست صمیمانه 
مدیرکل سلامت شــهرداری تهران با مسؤولان 
خانه های سلامت و دبیران منطقه ای کانون های 

اجتماع محور سلامت قلب طهران خبر داد.
به گزارش روابط عمومی شــهرداری منطقه 12، امیر یزدی، 
شهردار منطقه ضمن اعلام این خبر و با یادآوری این نکته که 
منطقه 12 از حساس ترین و مهم ترین مناطق شهری است، 
گفت: این منطقه با وجود محلات کم برخوردار و پرآسیب به 
توجه همه جانبه برای خدمت به مردم محلات محروم، به ویژه 
در حوزه اقدامات سلامت محور نیازمند است و شهرداری منطقه 

12 برای این مهم از هیچ کوششی فروگذار نخواهد بود.

یزدی برگزاری نشســت هایی از این دست را فرصتی برای 
توجه ویژه به امر سلامت در سطح منطقه خواند و افزود: اکنون 
که بیماری کووید-19 به یاری اجرای طرح هایی نظیر پویش 
تزریق 300 هزار دوز واکســن و مشارکت بهینه شهروندان از 
حالت بحرانی خارج شده، می توان امیدوار بود رعایت بهداشت 
عمومی و پیشگیری از ابتلا به بیماری ها به فرهنگ عمومی 
میان مردم تبدیل شده باشد که این مسأله بستر مناسبی برای 

برنامه ریزی های آتی در این زمینه مهیا خواهد کرد. 
نشســت صمیمانه مسؤولان خانه های ســلامت و دبیران 
منطقه ای کانون های اجتماع محور ســلامت با حضور حمید 
صاحب، مدیرکل ســلامت معاونت امور اجتماعی و فرهنگی 

شهرداری تهران، عباسعلی عباسی، معاون پیشگیری اداره کل 
سلامت، سعید شاهمیر، معاون امور اجتماعی و فرهنگی منطقه 

12 و مسؤولان اداره سلامت شهرداری منطقه 12 برگزار شد.
در این نشست صاحب ضمن تشــکر از خدمات مسؤولان 
خانه هــای ســلامت در دوران کرونــا در مــورد برنامه ها و 
رویکردهای جدید اداره کل سلامت توضیحاتی ارائه داد و گفت: 
جلب رضایت مردم، به ویژه نیازمندان و افزایش نشاط عمومی 
از اهداف اصلی این اداره کل اســت و در این حوزه کانون های 
اجتماع محور سلامت از سرمایه های مهم اداره سلامت مناطق 
به شمار می روند که به واسطه این کنشگران اجتماعی می توان 

به وسیله مردم به خود مردم خدمت رسانی کرد.
وی از خانه های سلامت و کانون های اجتماع محور به عنوان 
بازوان اداره ســلامت مناطق نام برد و افزود: با مشــارکت و 

همکاری این دو می توان ضمن شناسایی نیازمندان و احصای 
مشکلات آنان به ویژه در حوزه سلامت، با کمک خیرین اقدامات 

مؤثری در این حوزه انجام داد.
مدیرکل ســلامت شــهرداری تهران با تأکید بر توسعه و 
کارآمدســازی شبکه کنشــگران مردمی ادامه داد: خدمت به 
نیازمندان و افراد در معرض آسیب از اولویت های خدمت رسانی 
در اداره کل سلامت شهرداری تهران به شمار می رود.در ادامه 
هریک از مسؤولان خانه های سلامت و دبیران کانون ها در مورد 
برنامه ها و مشکلات خود مطالبی بیان کردند و در صاحب ضمن 
قول حمایت همه جانبه از ایشــان از سه نفر از اعضای فعال و 
نخبه کانون های اجتماع محور سلامت با اهدای هدیه تقدیر کرد.

»تمامی کودکان مبتلا به سرطان در سراسر ایران 
که در بیمارســتان های دولتی و دانشگاهی دارای 
بخش خون و آنکولوژی اطفال درمان می شــوند، 
تحت حمایــت محک قرار دارنــد و هزینه های 
مربوط به خدمات درمانی وحمایتی آنها، توســط 
کارشناسان مددکاری در این مؤسسه پیگیری و 
مطابق درصد حمایتی پرداخت می شــود.« بهناز 
آسنگری، مدیر واحد خدمات حمایتی محک پس 
از بیان این جمله می گوید: »این موضوع ریشه در 
دغدغه دیرباز محک برای یکپارچه سازی خدمات 
و توزیع عادلانه آن به همه کودکان مبتلا به سرطان 
در سراسر کشور دارد و در برنامه راهبردی محک 
نیز قرار گرفته که همچنان برای توسعه آن تلاش 

می شود.«
مدیر واحد خدمات حمایتی محک همچنین در پاسخ به سؤالی 
درخصوص خدمات ارائه شده توسط این واحد می گوید: »بخش 

مددکاری در زیر مجموعه واحد خدمات حمایتی، پیگیری امور 
درمانی و رفاهی کودکان مبتلا به سرطان در تمام کشور را بر 
عهده دارد. تشکیل پرونده، پرداخت هزینه های دارو و درمان، 
پرداخت هزینه هــای غیر درمانی، مشــاوره های تخصصی 
مددکاری اجتماعی جهت تسهیل سازگاری کودک و خانواده 

با شرایط جدید از زمان
تشــخیص و در طی روند درمان، ایجاد شــناخت نسبت به 

بیماری و فرآیند درمان، افزایش امید، توانبخشی، بهبود و ارتقا 
توانایی کارکردهای خانواده، آگاه ســازی کودک و خانواده در 
راستای کنترل بحران، پیگیری اموری مانند تحصیل، رفت و 
آمد به مراکز درمانی در صورت نیاز، بیمه درمانی، هزینه انواع 
پروتز، کمک هزینه تغذیه و پیگیری امور سکونت در صورت 
نیاز به حضور در تهران برای درمان، توانمندســازی کودکان 
جهت افزایش کیفیت زندگی، مهارت آموزی و بازگشــت به 
زندگی عادی در جامعه، تســهیل گری در ارتباط بین بیمار و 
کادر درمان و...  به کودک و خانواده او کمک می کند تا با دغدغه 
کمتری روزهای سخت درمان را پشت سر بگذارند. در بخش 
روانشناسی نیز ارائه خدمات روانشناسی، روانسنجی، مشاوره، 
ارجاع به روانپزشک و خدمات سوگ درمانی بخش مهم دیگری 
از خدمات است. این خدمات به صورت حضوری، غیرحضوری 
و آنلاین به کودکان مبتلا به سرطان و خانواده های آنها ارائه 

می شود.«
وی همچنین در خصوص بازپرداخت هزینه های جانبی درمان 

سرطان توسط محک می افزاید: »برخی هزینه ها  مانند هزینه 
رفت و آمد به مراکز درمانی، هزینه های تحصیلی، اهدای مواد 
غذایی، کلاه گیس، پوشاک زمستانی و ... ارتباط مستقیم با درمان 
بیماری سرطان ندارد اما می تواند چالش هایی برای خانواده ایجاد 
کند. بنابراین با توجه به اساسنامه محک، هزینه های مرتبط با آن 

نیز توسط این مؤسسه به خانواده ها پرداخت می شود.«
آسنگری در پایان می گوید: »محک در طی 30 سال گذشته 
بیش از 39 هزار کودک مبتلا به ســرطان از جای  جای نقاط 
کشــور را، تحت حمایت قرار داده است و تلاش کرده چتری 
به وســعت همه ایران بــرای کودکان مبتلا به ســرطان و 
خانواده هایشان باشد. این روزها بیش از 20 هزار نفر از فرزندان 
محک در کشــور، در مرحله درمان قرار دارند. محک خود را 
موظف می داند تا با حمایت همه جانبه آنها پیمودن مسیر سخت 
مبارزه با ســرطان را برایشان آسان تر کند. امیدواریم با تلاش 
تمامی  اعضای این خانواده به زودی شاهد بهبودی روزافزون 

کودکان مبتلا به سرطان کشورمان باشیم.«
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